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Maasbrug Maaseik  -  Stabiliteit

In de week van 12 juli 2021 kregen grote delen van Wallonië en Limburg te kampen met 
een van de grootste natuurrampen die België ooit gezien heeft. Door langdurige, extreme 
en lokale regenval kreeg de Maas een ongeziene hoeveelheid water te verduren en trad ze 
op meerdere plaatsen buiten haar oevers.

De Maasbrug in Maaseik werd daarbij onder enorme druk gezet. We weten reeds langer 
dat de Maasbrug dringend toe was aan enkele reparatiewerken. Deze renovaties stonden 
ingepland voor het volgende jaar. In het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP), 
doorkijk 2022-2023, is 2,5 miljoen euro gereserveerd voor 2022.

In de plenaire vergadering van 19 juli 2021, naar aanleiding van een vraag van Tinne 
Rombouts in het actualiteitsdebat over de watersnood, antwoordde de minister dat ze 
versneld een check-up van de brug heeft aangevraagd. Aan het Expertisecentrum Beton 
en Staal (EBS) alsook het EBV en de Algemene Technische Ondersteuning (ATO) van het 
Beleidsdomein Mobiliteit en Openbare Werken (MOW) werd gevraagd om deel te nemen 
aan deze controle. De minister antwoordde dat de controle van start zou gaan op 20 juli 
2021.

1. Wat waren de bevindingen van de diensten ter plaatse over de huidige capaciteit en 
de benodigde renovaties van de Maasbrug in Maaseik? Welke werken zijn nodig en 
gepland?

2. Overweegt de minister de ingeplande renovatiewerken vroeger te laten uitvoeren, 
gezien het belang van de Maasbrug voor de mobiliteitsader tussen Limburg en 
Nederland?

3. Zal het bedrag van 2,5 miljoen euro volstaan? Overweegt de minister dit bedrag uit te 
breiden in het kader van de schade door de watersnood?



LYDIA PEETERS
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ANTWOORD
op vraag nr. 1638 van 16 september 2021
van JO BROUNS

1. Naar aanleiding van de blootstelling aan de hoge waterstanden werden de volgende 
onderzoeken gedaan:

a. Algemeen visueel onderzoek van de brug
b. Waterpassing (opmeting) van de brug
c. Visueel onderzoek van de pijlers, de landhoofden, de oplegtoestellen en het 

gewelf
d. Sondering en duikonderzoek om eventueel uitspoeling in de maasbedding in 

de nabijheid van de funderingen vast te stellen

De conclusie van deze onderzoeken was dat er een kleine uitspoeling heeft 
plaatsgevonden aan het landhoofd (kant Maaseik) en rondom de pijlers die op 
termijn moeten hersteld worden maar die geen onmiddellijk gevaar voor de brug 
vormen. De hoge waterstand en het bijhorende debiet heeft dus geen grote impact 
gehad op (de stabiliteit van) de brug.

Op basis van deze onderzoeken werd de brug terug opengesteld voor alle verkeer.

Op het GIP van 2022 werd er inderdaad een budget voorzien voor renovatie van de 
brug, concreet voor onder meer het herschilderen van de brug in en het uitvoeren 
van betonherstellingswerken. Half oktober zal er een bijkomend betononderzoek 
gebeuren van de brugdekplaat en uitkraging om de juiste omvang van de renovatie 
en de restlevensduur van de brug na een renovatie in te schatten. Tegelijkertijd 
wordt er gekeken naar mogelijkheden van verbreding of alternatieven zoals een 
vervanging. Op basis van dat bijkomend onderzoek en de afweging van de 
alternatieven zal dan een beslissing genomen worden.

2-3.Er is geen dringende nood aan renovatie in het kader van instandhouding op korte 
termijn van de huidige brug. Ik verwijs naar mijn antwoord op de eerste vraag: na 
het bijkomend betononderzoek zal de afweging gemaakt worden of een renovatie 
nog wel de aangewezen piste is, temeer omdat de breedte van de brug onder meer 
niet meer voldoet aan de huidige normen van veilig fietsersverkeer.

Afhankelijk van de keuze die gemaakt zal worden, zal het op het GIP voorziene 
budget aangepast dienen te worden. 


